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„Kik vesznek részt a LEADER program lebonyolításában?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Gráf József földművelésügyi és vidékfejlesztési
miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Hamarosan indul a LEADER program. Tudomásunk szerint a program bonyolítását
régiónként az MVH regionális irodáiból 2 fő és az FM hivatalokból egy szakreferens fogja
végezni. Ezek a referensek nem a Regionális Vidékfejlesztési Iroda szakaemberei közül
kerültek ki, akik korábban foglalkoztak ezzel a témával . Továbbá úgy tudjuk, hogy a
programmal kapcsolatos oktatásokat sem a VÁTI Kht . fogja bonyolítani, aki ezt korábban is
szervezte az ilyen jellegű oktatásokat, hanem a PROMEI konzorcium .

Tisztelt Miniszter Úr!
A témával kapcsolatban a kérdéseim a következők :
Miért nem a Regionális Vidékfejlesztési Iroda azon szakemberei végzik a LEADER-program
lebonyolítását, akik eddig is ezzel foglalkoztak?
Kik alkotják a PROMEI konzorciumot?
Milyen szakmai tudással bírnak a LEADER-programmal kapcsolatban?
Mennyi pénzért végzik az oktatást? Nem került volna-e kevesebb pénzbe, ha a korábbi
szakemberek bonyolították volna le a programmal kapcsolatos oktatást?

Várom megtisztelő válaszát .

gyel Zoltán
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